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ZAPISNIK 

SA 13. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 

13. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 28. svibnja 2020. (četvrtak), s početkom u 17:00 sati, 
u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Saša Ujdurović, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Mila Kožul, članica VMO 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Rebalans financijskog plana za 2020. godinu 
2. Preregulacija prometa u ul Krnjevo - F. Čandeka 
3. Ostatak sredstava iz 2018. godine 
4. Projekt kvartovski policajac 
5. Problem s pometačima 
6. Dopisi građana 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Usvajanje zapisnika s 12. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 



  

 
AD 1 
 
Marin Barać obrazložio je nazočnim vijećnicima Financijski plan za 2020. godinu koji je 
napravljen u skladu sa usvojenim programskim aktivnostima za 2020. godinu te otvorio 
raspravu o izmjenama ili odustajanju od nekih planiranih aktivnosti, s obzirom na novonastalu 
situaciju vezanu za pandemiju virusa COVID-19 i posljedice pandemije koja se odrazila na 
prihode proračuna i proračunskih korisnika 
 

Zaključak: 

 Vijeće jednoglasno zaključuje da ne pristaju na smanjenje niti korekciju 
financijskog plana 2020. prije konzultacija sa stručnim službama. 

 

AD 2 

VMO Sveti Nikola zatražilo je od Rijeka prometa potrebne nacrte „Elaborata uspostavljanja 
jednosmjernog režima prometa u južnom ogranku Ulice Franje Čandeka“ kako bi dobili bolju 
predodžbu o varijantama rješenja preregulacije. 

Nakon kraće rasprave vijeće se odlučilo za drugu varijantu, na nacrtu TRAJEKTORIJA 
OSOBNI AUTOMOBIL (sa izvođenjem građevinskog zahvata) gdje je vidljivo je da će osobni 
automobil moći skrenuti na siguran način iz sjevernog dijela ulice Krnjevo u južni ogranak ulice 
Franje Čandeka samo ako se izvede građevinski zahvat uklanjanja cestovnog otoka i pješačkih 
stepenica i potom napravi njihova rekonstrukcija. U tom slučaju trajektorija vozila ne završava 
uz sam rub kolnika. 
 

Zaključak:  

 Vijeće se odlučilo za drugu varijantu rješenja, sa izvođenjem građevinskih 
radova. Vijeće je zaključak donijelo s četiri glasa ZA i dva suzdržana. 

 
 

AD 3 
 
Vijeće je zaprimilo dopis Rijeka prometa koji izvješćuju da je nakon realizacije radova sukladno 
preostalim sredstvima iz plana realizacije prioriteta MO SV Nikola za 2018. godinu, preostao 
daljnji iznos od 24.793,05 kn uključivo PDV.  
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Sveti Nikola  je predložilo da se sredstva utroše za  postavljanje 
treptajućeg prometnog znaka uz  pješački prijelaz kod pizzerie Kokolo u 
Zametsko ulici. 

 
AD 4 
 
Vijeću mjesnog odbora sveti Nikola obratilo se vijeće mjesnog odbora Kozala s prijedlogom za 
zajednički nastup prema Policijskoj upravi Primorsko-goranskoj. 
Naime, Vijeće MO Kozala na svojoj posljednjoj sjednici raspravljalo o sve većem problemu 
raznih oblika vandalizma, kao i neodgovornog odlaganja otpada poput praznih boca od raznih 
alkoholnih pića te vršenja nužde na javnim površinama kao što su parkovi i šetnice na području 
MO Kozala, što je osobito problematično u kontekstu parkova gdje se svakodnevno igraju 
djeca. Vezano uz tu problematiku, VMO Kozala zaključilo je da bi se tome moglo doskočiti 
ponovnim uvođenjem kvartovskih policajaca od strane PU Primorsko-goranske te da će im se 
uputiti dopis kojim se to traži. 
 
 
Zaključak:  

 Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak kojim se podržava inicijativa VMO Kozala 
po pitanju angažiranja kvartovskih policajaca.  

 



  

 
AD 5 
 
Vijeće je primilo  pritužbe na čistoću javnih površina. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se KD Čistoći uputi dopis s molbom 
da se vrati dosadašnji pometač te da se poveća standard čišćenja. 

 
AD 6 
 
Vijeće je zaprimilo dopis građana s pitanjem da li je moguće postaviti ležeće policajce u 
Crnčićevu ulicu (plavi niz), budući da se često desi da vozači voze jako brzo, između parkiranih 
automobila. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je jednoglasno donijelo zaključak da se nadležnim službama uputi dopis za 
stručno mišljenje. 

 
Zaprimljen je dopis građana o problemu u pothodniku na lokaciji Ivekovićeva kod kućnog broja 
6 gdje nema instalacije javne rasvjete. Prilikom gradnje drugog kraka zaobilaznice, ukinuta je 
postojeća rasvjeta jer je bila devastirana. 
 
Zaključak:  

 Na svojoj 13. sjednici održanoj u četvrtak 28.05.2020. godine, VMO Sveti Nikola 
donijelo je jednoglasni zaključak da se podrži molba građana i da Energo vrati 
rasvjetu u prijašnje stanje te isto tretira kao održavanje. 

 Napominje se da je rasvjeta postojala, bila je devastirana i trebalo ju je popraviti a 
ne ukloniti.  

 
Vijeće je zaprimilo molbu stanara ulice Krnjevo kućni broj 1. Stanari se žale da je pristup kući 
moguć samo stubištem, pa mole da se napravi i omogući spust  invalidskim kolicima kako bi 
olakšali svakodnevne potrebe stanara starije životne dobi i invalida. Samim tim bi se olakšao i 
dovoz i odvoz krupnih materijala neophodnih za kućanstvo. Radi se o stubištu na početku 
Zametske ulice koje vodi od semafora prema plavom nizu. 
 
Zaključak: 

 Uputiti upit stručnim službama na mišljenje i procjenu i o alternativama 
 
Vijeće je zaprimilo dopis građana u kojem navode da je na vanjskim stepenicama kod 
stambenih zgrada u ulici Meštrovićeva 22 - 24, stradao je stanar (1935. godište). Razlog je 
nepostojanje rukohvata na stepeništu. Zid uz stepenište je izrazito hrapav i nemoguće ga je 
koristiti kao oslonac prilikom spuštanja niz stepenice, a da se pri tome ne ozlijedite. Gospodin 
koji je pao naveo je upravo to kao razlog gubitka ravnoteže. 
 
Zaključak: 

 Uputiti dopis nadležnim službama za upit u vlasništvo, obzirom da su predmetne 
stepenice sastavni dio zgrade 

 
 
AD 7 
 
Vijećnik Saša Ujdurović moli informaciju o cijeni sanacije ograde u ulici Ivana Lupisa 7 te  uvid 
troškovnik. 
 
Zaključak: 

 Podržava se zahtjev Vijećnika te će se uputiti dopis nadležnim službama. 
 



  

 
Vijećnik Ivica Dušić moli informaciju što je s ogradom u DV Krnjevo te točnu detaljnu 
informaciju što se točno gradi na površini u Liburnijskoj ulici, sjeverno od ŽS Krnjevo te južno 
od Liburnijske ulice parni brojevi.  
 
Zaključak: 

 Predsjednik Vijeća će upoznati Vijećnika s detaljima projekta, a o kojima je već 
provedena javna rasprava i savjetovanje s građanima.  

 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 20:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.      
                  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                              
                 Miomira Milovanović 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 

 

 
 
 

 

 


